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译文格式：中英文对照，一段（数行）原文之后紧接着一段（数行）译文。
XXX BANK would be pleased to consider adding the above mentioned facilities in our financing proposal would it be considered appropriate by HNC.

如果HNC认为合适，XXX银行将乐意考虑将上述贷款添加到我们的融资计划中。

Please be advised that by accepting delivery of this working paper, HNC agrees that it is for its confidential use only and that neither its existence nor the terms hereof will be disclosed by it to any person other than its officers, directors, employees, accountants, legal counsel and other advisors, and then only on a “need to know” basis in connection with the KIS Project Finance Facility and on a confidential basis. HNC’s obligations hereunder with respect to confidentiality shall survive the expiration or termination of this indicative proposal.

请注意，在接到这份工作文件后，贵方即同意该文件仅适用于保密用途，除贵方官员、董事、职员、会计人员、法律顾问和其它顾问外，贵方将不会向其他任何人披露该文件的存在以及该文件内的条款，并且仅能在“需要知道”KIS项目融资贷款的基础上和保密基础上进行披露。HNC的保密义务在本参考建议书到期或终止后仍将继续保持效力。

This indicative proposal does not constitute an offer or a commitment by XXX BANK and is intended as a basis for discussion of the major terms that would apply, should XXX BANK enter into the Facility. XXX BANK’s decision to enter into the Facility will depend on satisfactory due diligence, approvals from all internal credit committees, and execution of legal documentation satisfactory in form and substance to XXX BANK. 

本参考建议书不构成XXX银行的要约或承诺，但在XXX银行参与贷款时，将作为对要采用的主要条款进行讨论的基础。XXX银行参与贷款的决策，其先决条件包括令人满意的尽职调查、得到所有内部信贷委员会的批准、签署在形式和实质上令XXX银行满意的法律文件。

XXX BANK’s decision to arrange the Facility or lend under it will be subject in particular to the condition that no material adverse change has occurred in the international monetary and capital markets, in the legal aspects, business, assets, condition (financial or otherwise) or prospects of KIS, HNC, or the economic, financial and political situation in the People’s Republic of China or Australia as well as to fulfillment of all conditions precedent.

(请试译上面这一段)
XXX BANK team are looking forward to working closely with you on the KIS Project Finance Facility.
XXX银行团队期望与贵公司在KIS项目的融资贷款方面进行紧密合作。
